

Referat styremøte Vang OL

Tid: 14.januar 2024 kl 20:00

Sted: På teams



Til stede: Jan Ola, Håkon, Mina, Øivind, Pål og Ingvild (referent)

1) Referater

Fra tidligere møter:

- Kjøp av EMIT-enheter, for å erstatte de som er gått i stykker. Materialforvalter tar en opptelling på hvor mange som har gått i stykker, og basert på det tar styret en avgjørelse på hvor mange ny vi kjøper inn. Det kan være mulig å søke om støtte til noe. Ansvar: Materialforvalter.
- Skolekart. Har fått midler fra NOF. Ola Dåsnes må få utbetalt for karttegningen. Ansvar: Jan Ola
- Årsmøte i Mjøs-o.
 - o Vang o-lag er tildelt Nammo-cup-finaleløpet og samling.
 - o Klubbene må selv ta ansvar for sine løpere på NM og Norgescup (reise, overnatting, ledere). Her må klubbene samarbeide. Jan Ola / Håkon tar initiativ til et møte med de andre klubbene. Ansvar: Jan Ola / Håkon

2) Årsmøte og Årsberetning

Dato for årsmøtet: søndag 3.mars kl 19.

Jan Ola ser på hvilke frister som gjelder med foreslått dato for årsmøtet.

Årsberetning. Tabellen under viser fordeling av ansvar for de ulike punktene i årsberetningen. Frist for å gjøre hver del klar er 31.januar

Pkt	Navn	Ansvar	Kommentar
1	Styret sammenstning	Jan Ola	
2	Andre tillitsvalgte	Jan Ola	
3	Interne møter og tilstelninger	Jan Ola	
4	Medlemsoversikt	Jan Ola	
5	Representasjon	Jan Ola	Alle i styret må komme med innspill
6	Kurs og møter	Jan Ola	Alle i styret må komme med innspill
7	Barn og ungdomsarbeid	Håkon	
8	Teknisk komite	Pål	
9	Treningskomite	Håkon	
10	Arrangement	Jan Ola	
11	Turorientering	Tur-o-komiteen	
12	Stolpejakt	Jan Ola hører med Stolpejakt-ansvarlig	
13	Informasjon	Ingvild	
14	Dugnader	Jan Ola	

15	Idrettslig oversikt	Håkon	Det tas en vurdering på om det gir verdi i å ha oversikter på personnivå, eller om det gir mer verdi å aggregere opp.
16	Styrets kommentar	Jan Ola	
17	Materialoversikt	Ingvild / Anders	
18	Regnskap 2022 og budsjett 2023	Øivind / Jan Ola + resten av styret	

3) Organisasjon

a) Organisering

Jan Ola deler forslag til organisasjonskart med styret i Dropbox. Hver enkelt i styret ser på det og kommer med evt innspill.

b) Årshjul

Jan Ola deler forslag til årshjul i Dropbox og alle i styret går gjennom, supplerer og justerer innen 31. januar.

c) Kasserer

Valgkomiteen har fått beskjed om at det trengs kasserer. Jan Ola hører med valgkomiteen om status.

d) Bilder FB

Idrettsforbundet har retningslinjer for publisering av bilder og film: [Retningslinjer for publisering av bilder og film \(idrettsforbundet.no\)](https://www.idrettsforbundet.no/retningslinjer-for-publisering-av-bilder-og-film)

Vi må ha samtykke for å publisere bilder. Dette må vi få på plass i løpe av vinteren / tidlig vår. Vi må generelt være varsomme med publisering av bilder av barn og ungdom.

4) Status:

a) Gåsbukartet

Gåsbukartet er ikke ferdig. Pål har vært i kontakt med Terje Gudbrandsen, men må ta et møte for å få status. Intensjonen med møtet er å få avsluttet samarbeidet, slik at vi kan få noen andre til å ferdigstille kartet. Ansvar: Pål.

b) Andre kartprosjekter

- Greftenmoen – Ove har tegnet ferdig kart vest for Rønningstadveien.
- Jan Ola har dialog med Tore Hermansson, mtp om det kommer karttegnere fra Øst-Europa som kan tegne noen småkart for oss til våren.
 - o IIseng – kan være aktuelt.

c) Økonomi

- Regnskapet for 2023 ferdigstilles; men kort fortalt har vi mer penger nå enn ved inngangen til 2023.

d) Bestilling av tøy og utstyr

- Klubbetøy. Ingvild har vært i kontakt med Trimtex for å få i gang en runde med bestilling av tøy, slik at vi får det levert til sesongstart.
- Mina har innspill til supplering av sortementet. Ingvild sjekker med Trimtex.
- Styret vil bestille trener-vester til trenerne. (Bestiller vester i riktige størrelser og trykker selv på «trener»).

5) Dekningsregler 2024

a) Mjøso-samlinger

- Samlingen i Halmstad. Samlingen er for 15-20 år, og for denne aldersgruppen dekkes, som på vintersamling i fjor, kostnader for inntil 3000 kr.
- Samling i Østfold i april dekkes for aldersgruppen 13-20år («Mjøs-o-alder»).

b) Ukrainere

- Vi har fått tildelt midler, som kan brukes for å dekke samlingen i Østfold i april for Ukrainerne i klubben.

6) Planer for våren 2024

a) Treninger

- Treningsplan kommer.

b) Nammocup Hadeland

- Jan Ola reserverer buss.

c) Klubbsamling

- Prøver å få til nærsamling med overnatting 26.-27.april (evt 28.) Ansvar: Miljøkomiteen / Håkon.

d) 15-Stafetten

- Jan Ola / Håkon tar en prat med Mjøs-o for å undersøke om Vang o-lag kan stille med eget lag her. Det er ønskelig å ha en stafett/arrangement hvor vi representerer Vang o-lag (og ikke Mjøs-o)

7) Ansvar arrangement

a) Myrsprinten:

- Kart: Ridabu, Midtstranda. Trenger lokaler til kick-off (Ener? Åker gård?)
- Løpsleder: Sats-ung v/Mina (Mina og Håkon sjekker med andre unge innen 31.januar.)
- Tidtaker må på plass
- Løypelegger: Kristoffer? (Vegard Ø.D. som mentor?)

b) Myrtrampen:

- Løpsleder: tas opp på neste styremøte

- ii) Løypelegger: Vegard Ø.D?
 - c) Nammocup:
 - i) Løpsleder: tas opp på neste styremøte
 - ii) Løypelegger: Eskil Gullord / Jan Ola Pedersen
 - d) Nammosamling: Solveig og Tone
 - e) Bedrifts-løp, 30.april: Løpsleder/løypelegger: Solveig og Pål
- 8) Eventuelt
- a) Trener 1 kurs
 - Info er lagt ut.
 - b) Klubb utvikling
 - Det er interessant for Vang O-lag. Jan Ola melder interesse til kretsen
 - c) Stenfjellrunden
 - Dugnadfolk er på plass!
 - d) Klubbtrening gjennom vinteren.
 - Håkon ser på aktuelle datoer for gjennomføring av et par treninger før påske.
 - e) Årsplan
 - Håkon lager en årsplan.